
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/17 
z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Chęcinach odbytej  

w dniu 19 stycznia 2017r. 
w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Chęcinach 

 
 Rada rozpoczęła obrady o godz. 14,30. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej radna Danuta Mochocka.  
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Jaworski Robert – Burmistrz GiM Chęciny 
Pan Paweł Brola – Sekretarz GiM Chęciny 
Pani Jadwiga Sinkiewicz – Z-ca Skarbnika GiM Chęciny 
Pani Joanna Łysak – Kierownik Ref. Promocji i Funduszy Pomocowych 
 
             Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodnicząca Rady stwierdziła na 
podstawie załączonej listy obecności, iż spośród 15 radnych w dzisiejszym posiedzeniu 
uczestniczy pełny ustawowy skład Rady. Oznacza to, iż posiedzenie jest prawomocne do 
podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków. 
    Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała zebranym, iż dzisiejsze 
posiedzenie, zwołane zostało w trybie pilnym, na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta, jako 
Sesja Nadzwyczajna, której zaproponowany porządek obrad przewiduje:  
   

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad.  
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a/ przystąpienia gminy Chęciny do Stowarzyszenia Gmin o nazwie „Geoland  
Świętokrzyski” oraz udzielenia pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania 
Gminy w Stowarzyszeniu – druk nr 1 

b/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Miedzianka – druk nr 2 
c/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Podpolichno – druk nr 3 
d/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Tokarnia – druk nr 4 
e/ zmiany Uchwały Nr 416/XLV/10 Rady Miejskiej z dnia 26.05.2010r. dot. 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wolica – druk nr 5 
3. Informacja o rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody Świętokrzyskiego – druk nr 6 
4. Omówienie i rozpatrzenie sprawy zawartej w piśmie radnego Pana Tomasza Dulnego 

z dnia 19 grudnia 2016r. 
5. Zamknięcie obrad sesji. 

 
              Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady Pani Danuta Mochocka 
potwierdziła, iż dzisiejsze posiedzenie zwołane zostało w trybie pilnym, aczkolwiek zachowując 
sześciodniowy termin wyprzedzenia radni otrzymując wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji  
pełny komplet dokumentów, w tym projekty uchwał uwzględnione w porządku posiedzenia mieli 
możliwość pełnego zapoznania się z treścią tych materiałów. (przekazane radnym dokumenty 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu). 
                Podejmując dyskusję nad treścią przedstawionego porządku obrad, Burmistrz 
Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski podkreślając fakt wcześniejszego przekazania radnym 
treści 2 dodatkowych projektów uchwał tj. 
1/ projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 

2017r – w brzmieniu stanowiącym druk nr 1A i 
2/ projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 

20.12.2016r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 
2017-2022 – w brzmieniu stanowiącym druk nr 2A            

 złożył formalny wniosek o rozszerzenie dzisiejszego posiedzenia o wymienione projekty 
uchwał. 
               Kontynuując swoją wypowiedź Burmistrz Robert Jaworski wyjaśnił radnym, iż 
złożony o zwołanie w trybie nadzwyczajnym dzisiejszego posiedzenia Rady wynika z podjętych 
przez Gminę działań na rzecz pozyskania dofinansowania  na zadania z zakresu gospodarki 
wodno-ściekowej, dla których złożenie wniosku uwarunkowane jest nie tylko upływającym w 
dniu 20 stycznia br. Terminem, ale również koniecznością posiadania dokumentów 
strategicznych, które w tym przypadku dotyczą Planów Odnowy miejscowości dl których 
posiadamy opracowane projekty techniczne. 
              W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca 



Rady, zarządziła przeprowadzenie dwóch odrębnych głosowań jawnych, spośród których 
pierwsze dotyczyło zgłoszonego wniosku o rozszerzenie porządku obrad a drugie – całości 
uzupełnionego o przyjętą poprawkę porządku obrad. W obu turach głosowania radni byli 
jednomyślni i przyjęte poprawki i całość porządku posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 
 
ad. 2 
 Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do 
rozpatrywania i analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i Miasta projektów uchwał   
w sprawie: 
a/ przystąpienia gminy Chęciny do Stowarzyszenia Gmin o nazwie „Geoland 

Świętokrzyski” oraz udzielenia pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania Gminy 
w Stowarzyszeniu – druk nr 1 

         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). Przyjęta 
uchwała oznaczona Nr 247/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

b/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Miedzianka – druk nr 2 
         Analizę treści projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Kierownika Ref. Funduszy 
Pomocowych Pani Joanny Łysak, która przedkładając radnym Uchwałę Nr 1/2017 
Zebrania Wiejskiego w Miedziance odbytego w dniu 12 stycznia br. poinformowała, iż Plan 
Odnowy tej miejscowości został przyjęty przez zebranie wiejskie jednogłośnie.  
wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2016r. – druk nr 1 
         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). Przyjęta 
uchwała oznaczona Nr 248/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
c/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Podpolichno – druk nr 3 
          Analizę treści projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Kierownika Ref. Funduszy 
Pomocowych Pani Joanny Łysak, która przedkładając radnym Uchwałę Nr 1/2017 
Zebrania Wiejskiego w Podpolichnie odbytego w dniu 12 stycznia br. poinformowała, iż Plan 
Odnowy tej miejscowości został przyjęty przez zebranie wiejskie jednogłośnie.  
         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). Przyjęta 
uchwała oznaczona Nr 249/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
d/ zatwierdzenia planu odnowy Miejscowości Tokarnia – druk nr 4 
          Analizę treści projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Kierownika Ref. Funduszy 
Pomocowych Pani Joanny Łysak, która przedkładając radnym Uchwałę Nr 1/2017 
Zebrania Wiejskiego w Tokarni odbytego w dniu 17 stycznia br. poinformowała, iż Plan 
Odnowy tej miejscowości został przyjęty przez zebranie wiejskie jednogłośnie                          
z uwzględnieniem następujących poprawek: 
1/ w nagłówku dokumentu wyrażenie „Planu” zastąpiono wyrażeniem „Plan”  
2/ w pkt 7 Planu stanowiącym „Wykaz planowanych zadań inwestycyjnych w msc. Tokarnia 

w perspektywie następnych 7 lat  : 
    a/ na stronie 22 - w miejsce inwestycji pn. „Projekt i budowa drogi 756” wpisano inwestycję  
        pn. „Projekt i budowa drogi nr ew. 564” 
    b/ na stronie 21 – w nazwie inwestycji pn. Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole  
       Podstawowej w tokarni wraz z bieżnia i skocznią” poprawiono literówkę i przyjęto zapis:  
       „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Tokarni wraz z bieżnią 
        i skocznią”   
         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 



przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). Przyjęta 
uchwała oznaczona Nr 250/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
e/ zmiany Uchwały Nr 416/XLV/10 Rady Miejskiej z dnia 26.05.2010r. dot. zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Wolica – druk nr 5 
          Analizę treści projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Kierownika Ref. Funduszy 
Pomocowych Pani Joanny Łysak, która przedkładając radnym Uchwałę Nr 1/2017 
Zebrania Wiejskiego w Wolicy odbytego w dniu 18 stycznia br. poinformowała, iż 
Zaktualizowany Plan Odnowy tej miejscowości został przyjęty przez zebranie wiejskie 
większością głosów, przy braku głosów sprzeciwu i 6 głosach wstrzymujących                        
z uwzględnieniem następujących poprawek: 
1/ strona 11 - w rozdziale 2.4  Infrastruktura społeczna  - zdanie w brzmieniu „Wolica należy 

do Parafii Rzymskokatolickiej i Sanktuarium św. Maksymiliana …” zastępuje się 
brzmieniem „Wolica należy do Parafii Rzymskokatolickiej - Sanktuarium św. Maksymiliana 
…”  

2/ strona 23 - w pkt 7 Planu stanowiącym „Wykaz planowanych zadań inwestycyjnych          
w msc. Wolica dodano kolejny wiersz z inwestycją pn. „ Zagospodarowanie terenu 
poprzemysłowego tzw. Rybacka Górka” na kwotę 60.000,00 zł”.  

         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Jerzy Kubecki – wstrzymał się od głosu). Przyjęta 
uchwała oznaczona Nr 251/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
          Kolejnymi dokumentami do rozpatrzenia których przystąpiono, zgodnie                         
z uzupełnionym porządkiem obrad były projekty uchwał w sprawie: 
 

 wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2016r. – druk nr 1A 
     Analizę treści projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika GiM Pani Jadwigi 

Sinkiewicz, która wskazując na treść dołączonego do analizowanego projektu uchwały 
uzasadnienia zawierającego szczegółowe omówienie proponowanych do wniesienia zmian 
w uchwale budżetowej na rok 2017, poinformowała radnych, iż do tego projektu uchwały 
zostają załączone kolejne 2 załączniki, nie wnoszące żadnych zmian do zasadniczej treści 
projektu uchwały, lecz stanowiące wyeliminowanie wskazanych przez RIO jako organ 
nadzoru uwag zawartych w samej uchwale budżetowej. Dodane o projektu uchwały 
załączniki zostały przekazane radnym. 

   Uwzględniając zgłoszone w czasie podjętej nad treścią proponowanych do wniesienia 
zmian w budżecie zapytania, złożone przez radnego Pana Michała Kwiatkowskiego oraz 
radnego Pana Jerzego Kubeckiego  dot. zaplanowanej kwoty 380 tys. zł na zakup 
samochodu strażackiego dla OSP Chęciny, zabierając głos Burmistrz Gminy i Miasta Pan 
Robert Jaworski wyjaśnił, iż w ostatnim czasie pojawiła się możliwość pozyskania 50% 
dofinansowania do zakupu nowego samochodu strażackiego. Na dzień dzisiejszy nie mamy 
żadnej pewności, że taką dotację otrzymamy, aczkolwiek podstawowym warunkiem jest 
konieczność zabezpieczenia własnych środków w wysokości 380 tys. zł. Kontynuując swoją 
wypowiedź Burmistrz Jaworski stwierdził, iż w pełni podziela zasadność zgłaszanego przez 
radnego Pana Jerzego Kubeckiego wniosku o konieczności wymiany takiego samochodu 
również dla jednostki OSP w Wolicy, niemniej jednak musimy zdawać sobie sprawę, że na 
jednoczesny zakup 2 takich samochodów na dzień dzisiejszy nie możemy sobie finansowo 
pozwolić.  

  W związku z brakiem dalszych wniosków i zapytań, Przewodnicząca Rady zarządziła 
przeprowadzenie głosowania jawnego nad analizowanym projektem uchwały 
uwzględniającym w swojej treści 3 dodatkowo dodane załączniki. Projekt uchwały o którym 
mowa został przyjęty większością głosów  (spośród 15 radnych uczestniczących w 
obradach i głosowaniu „za przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów wstrzymujących się nie 
było, a 1 radny – Pan Jerzy Kubecki – głosował przeciw). Przyjęta uchwała oznaczona Nr 
245/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
b/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2017-2022 – druk nr 2A 
 



         Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, postanowili w zarządzonym 
głosowaniu jawnym przyjąć uchwałę jednogłośnie. Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 
246/XXXIX/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

ad. 3 

Kolejnym dokumentem do analizy którego przystąpili radni było wydane w dniu  05 stycznia 

br. przez Wojewodę Świętokrzyskiego rozstrzygnięcia nadzorczego stwierdzającego 

nieważność przyjętej przez Radę Miejską w Chęcinach w dniu 30 listopada 2016r. 

uchwały Nr 228/XXXVII/16 w sprawie przyjęcia rocznego Programu Współpracy Gminy        

i Miasta Chęciny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2017rok  (dokument ten w formie druku nr 6 otrzymali 

wszyscy radni i stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Radni nie podejmując dyskusji w przedmiotowej sprawie, przyjęli do wiadomości złożoną 

przez Sekretarza GiM Pana Pawła Brolę deklaracje, iż w możliwie najkrótszym czasie 

stosowny projekt uchwały w tej sprawie zostanie ponownie przedłożony Radzie Miejskiej. 

 

ad. 4 

       Przewodnicząca Rady wskazując na fakt przesłania wszystkim radnym drogą 

elektroniczną w dniu 19 grudnia 2016r. pełnej treści złożonego w tym samym dniu przez 

radnego Pana Tomasza Dulnego pisma dot. wnoszonych zarzutów dot. nieprawidłowości w 

organizacji pracy Komisji Rewizynej jak również wyrażanych wątpliwości, co do samej 

procedury rozpatrywania i opiniowania przez Radę projektu budżetu na 2017 rok, 

poinformowała zebranych, iż w wyniku szczegółowego przeanalizowania wszystkich zebranych 

dokumentów stanowiących niepodważalne dowody podjętych zarówno przez Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej jak również Kierownika Biura Rady działań, osobiście jest przekonana, iż 

wszystkie formalności zostały dopełnione, co oznacza, że wnoszone przez radnego zarzuty są 

bezpodstawne.  

        Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady potwierdziła, iż szczegółowej 

pisemnej odpowiedzi udzieli bezpośrednio radnemu Panu Tomaszowi Dulnemu. Oczywiście 

każdy z zainteresowanych tą sprawą radny może również zapoznać się z całością dokumentów 

zgromadzonych w biurze Rady. 

 

ad. 3 
 Przewodnicząca Rady radna Danuta Mochocka, potwierdzając wyczerpanie przyjętego 
porządku obrad, podziękowała wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i o godz. 17,30 
zamknęła posiedzenie Rady. 
 
  Protokołowała:                                                                     Przewodniczyła: 
 
Teodozja Nowak                                                                  Danuta Mochocka 
 

 
 
 

 


